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Protokoll från styrelsemöte - Nissans Vattenråd, 2022-08-24 

Plats: Kommunhuset i Hylte kommun  

Inledningsvis träffades vattenrådet vid Statkrafts nya anläggning vid Nissan i Hyltebruk där vi 

fick en genomgång av Monica Engman som är projektledare samt två av hennes kollegor. Det 

var ett intressant besök där vi också fick möjlighet att ställa frågor. 

Närvarande: 

 Jenny Axelsson, (ordf.) Halmstads kommun 

 Sofia Yngstrand, Halmstads kommun 

 Bengt-Göran Ericsson, Gislaveds kommun 

 Christer Gustafsson, Gnosjö kommun  

 Antonia Liess, Hylte kommun 

 Sven-Olof Andersson, Tranemo kommun 

 Marie Montan, LRF 

 Morgan Eriksson, Södra 

 Agnes Fridell, Länsstyrelsen Halland 

 Anna Langehelle, Länsstyrelsen Jönköping 

 Hilma Samuelsson, Länsstyrelsen Jönköping 

 Lisa Weimann, Länsstyrelsen Jönköping del av möte på länk 

  

§ 1 Godkännande av dagordning och val av justerare 

 Dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 

 Val av justerare: Bengt-Göran Ericsson Gislaveds kommun  

 

§ 2 Föregående protokoll 

 Beslut: Inga tillägg görs till föregående protokoll, vilket läggs till handlingarna.  
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§ 3 Recipientkontrollen 

Lisa Weimann gick igenom recipientkontrollen på länk, presentation bifogas. Hon 

berättade varför kontrollen utförs samt mer specifika detaljer kring Nissans 

recipientkontroll som pågått sedan mitten på 70-talet. Underlaget till kontrollen har 

bearbetats och förnyats av en arbetsgrupp och styrelsen har även fått ta del av 

underlaget innan mötet. Följande frågeställningar kvarstod och togs upp till 

diskussion under mötet: 

 Provtagning av vattenmossa – ska den vara kvar, tas bort eller trappas ner?  

 Metallanalyser i vatten – ska dessa utökas och/eller kombineras med 

vattenmossa? 

 Pfas – frekvens samt provpunkter? 

 TBT – ska tributyltenn analyseras i sediment vid Nissans mynning? 

 Styrelsen beslutade att ge samordnare samt länsstyrelsen i uppdrag att ta fram 

 förslag på nedtrappning av prover i vattenmossa med koppling till metaller i vatten 

 för att kunna jämföra. Vidare beslutades att förslag till provpunkter för Pfas-11 med 

 en frekvens av ca 2 ggr/år ska tas fram samt förslag på provtagning av TBT vid Nissans 

 mynning.  

 Förslaget som tas fram ska skickas till styrelsen för godkännande via mail innan 

 upphandlingsunderlag kan skickas ut till konsultbolagen. 

§ 4 Lova-projekt 

 Medins jobbar med att ta fram en delrapport för årets sträckor. Just nu sammanställs 

 all fältdata. Vissa av vattendragen, t.ex. Lyngabäcken, har fått delas in i många olika 

 delsträckor, vilket gör att sammanställningen tar sin tid. Medins räknar dock med att 

 rapporten ska vara klar senast i oktober. 

§ 5 Länsstyrelsens information 

 Länsstyrelsen informerar om att regeringen beslutat att inte överpröva 

 åtgärdsplanerna, de har således vunnit laga kraft och är nu beslutade.  

 Ytterligare LOVA-medel finns att söka hos Länsstyrelsen i Jönköping. 

 Vidare påminde länsstyrelsen om vattenrådens dag i Göteborg 27-28 september. Mer 

 info samt möjlighet till anmälan finns på vattenrådet webb:  

 Vattenrådens dag 2022 - Nissans vattenråd - vattensamverkan.se 

§ 6 Övrigt 

 Remiss från Havs- och vattenmyndigheten (HAV)  

 Vattenrådet har mottagit en remiss gällande framtagen ”Vägledning om förlängd 

 tidsfrist och mindre stränga kvalitetskrav”. Vägledningens huvudsakliga målgrupp är 

 vattenmyndigheterna som gör bedömningarna och remissen är omfattande samt 

 relativt svåröverblickbar. Samordnare föreslår att utskick av liknande remisser 

https://nissan.vattensamverkan.se/aktiviteter-och-atgarder/vattenradens-dag-2022/


  2022-08-24 

 från statliga myndigheter bör målanpassas alternativt ha läsanvisning. Styrelsen 

 delar denna synpunkt vilken kommer lämnas in som yttrande.   

 Beslut: Vattenrådet ger samordnare i uppdrag att svara på remissen. 

 Förslag till ny beräkningsmodell 

 Jenny informerade om att det kommer att blir tillfälle för styrelsen den 14 september 

 att få en genomgång av det nya förslaget till beräkningsmodell som tagits fram. 

 Kallelse till detta webbmöte inom kort. 

§ 7 Kommande möten och mötets avslutning 

 Kommande mötesdatum är den 19 oktober och Jenny påminner om att det är fritt 

 fram att bjuda in oss till sin kommun eller verksamhet för att hålla möte där. 

   

 Ordförande tackade för bra diskussioner och avslutade mötet!  

 

 

 

_________________________  _________________________ 

Jenny Axelsson    Bengt-Göran Ericsson 

Ordförande     Gislaveds kommun 

 

Sofia Yngstrand, Samordnare 

 

Figur 1Statkrafts anläggning i Hyltebruk 


